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P R O T O K Ó Ł  Nr XXXVIII/21 

z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim, 

odbytej w dniu 30 września 2021 r. 

w Sali 1000-lecia Krosna Odrzańskiego Urzędu Miasta w Krośnie Odrzańskim. 

 

Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski, przy 

współudziale Wiceprzewodniczących: Kazimiery Potockiej i Krystiana Forstera. Na stan 15 radnych, 

14 obecnych. Nieobecny Radny Mariusz Grycan. Lista obecności, imienne wykazy głosowań oraz 

nagranie przebiegu obrad stanowią załączniki do protokołu.  

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

Marek Cebula                              - Burmistrz Krosna Odrzańskiego 

Anna Mikołajczyk - Sekretarz Gminy 

Ilona Ogiba                                  - Skarbnik Gminy 

Robert Kornalewicz - adwokat 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zgłaszanie i głosowanie ewentualnych wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji.  

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja z wykonania budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za I półrocze 2021 r. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 

2021 r.; 

2) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na lata 2021-2030; 

3) zmieniającej uchwałę w sprawie poboru w drodze inkasa podatku rolnego, leśnego i od 

nieruchomości od osób fizycznych oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso;  

4) w sprawie zmiany uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Krosno Odrzańskie opłaty 

targowej, ustalenia jej wysokości, sposobu poboru oraz określenia inkasentów i ich 

wynagrodzenia; 

5) w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego spółki Krośnieńskie 

Przedsiębiorstwo Wodociągowo – Komunalne Sp. z o. o. w Krośnie Odrzańskim oraz zmianę 

umowy tej spółki; 

6) zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Krosno Odrzańskie; 

7) w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości gruntowej zabudowanej 

budynkiem gospodarczym, stanowiącej własność Gminy Krosno Odrzańskie; 

8) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych wraz z udziałem 

w nieruchomości wspólnej, zbywanych na rzecz najemców. 

9. Informacje i sprawy różne. 

10. Zamknięcie sesji. 
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Do pkt. 1  

Otwarcia sesji Rady Miejskiej o godzinie 9.05 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Radny 

Tomasz Rogowski. Powitał kierownictwo Urzędu, Naczelników, Radną Sejmiku Województwa 

Lubuskiego Annę Chinalską, radnych. Poprosił o stwierdzenie quorum. Oświadczył, iż w sesji 

uczestniczy 14 radnych. 

 

Do pkt. 2  

Burmistrz Marek Cebula wniósł o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 8 ppkt 9 projektu uchwały 

w sprawie nieodpłatnego przekazania Powiatowi Krośnieńskiemu odcinka sieci kanalizacji deszczowej 

w ul. Kościuszki w Krośnie Odrzańskim. Następnie odczytał autopoprawki, w postaci przedłożenia 

projektów nr 3 uchwał: o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2021 r. oraz o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2021-2030. Ponadto w projekcie uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Krosno Odrzańskie § 1 otrzymuje brzmienie: „§ 1. W uchwale nr XXX/257/21 Rady Miejskiej w Krośnie 

Odrzańskim z dnia 25 marca 2021 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Krosno Odrzańskie (Dz. Urz. Woj. Lubus. z 2021 r. poz. 745) 

wprowadza się następujące zmiany:” 

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 13 głosami „za” opowiedziała się za wprowadzenie 

do porządku obrad w pkt 8 ppkt 9 projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania 

Powiatowi Krośnieńskiemu odcinka sieci kanalizacji deszczowej w ul. Kościuszki w Krośnie 

Odrzańskim. 

Radny Jarosław Lipiński nie oddał głosu. 

Wobec powyższego porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zgłaszanie i głosowanie ewentualnych wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji.  

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja z wykonania budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za I półrocze 2021 r. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 

2021 r.; 

2) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na lata 2021-2030; 

3) zmieniającej uchwałę w sprawie poboru w drodze inkasa podatku rolnego, leśnego i od 

nieruchomości od osób fizycznych oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso;  

4) w sprawie zmiany uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Krosno Odrzańskie opłaty 

targowej, ustalenia jej wysokości, sposobu poboru oraz określenia inkasentów i ich 

wynagrodzenia; 

5) w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego spółki Krośnieńskie 

Przedsiębiorstwo Wodociągowo – Komunalne Sp. z o. o. w Krośnie Odrzańskim oraz zmianę 

umowy tej spółki; 

6) zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Krosno Odrzańskie; 
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7) w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości gruntowej zabudowanej 

budynkiem gospodarczym, stanowiącej własność Gminy Krosno Odrzańskie; 

8) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych wraz z udziałem 

w nieruchomości wspólnej, zbywanych na rzecz najemców; 

9) w sprawie nieodpłatnego przekazania Powiatowi Krośnieńskiemu odcinka sieci kanalizacji 

deszczowej w ul. Kościuszki w Krośnie Odrzańskim. 

9. Informacje i sprawy różne. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

Do pkt. 3  

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 14 głosami „za” przyjęła do zatwierdzającej 

wiadomości protokół Nr XXXIV/21 z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim 

odbytej w dniu 29 czerwca 2021 roku.  

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 14 głosami „za” przyjęła do zatwierdzającej 

wiadomości protokół Nr XXXV/21 z przebiegu nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Krośnie 

Odrzańskim odbytej w dniu 22 lipca 2021 roku.  

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 14 głosami „za” przyjęła do zatwierdzającej 

wiadomości protokół Nr XXXVI/21 z przebiegu nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Krośnie 

Odrzańskim odbytej w dniu 23 sierpnia 2021 roku. 

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 14 głosami „za” przyjęła do zatwierdzającej 

wiadomości protokół Nr XXXVII/21 z przebiegu nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Krośnie 

Odrzańskim odbytej w dniu 14 września 2021 roku. 

 

Do pkt. 4 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski przedstawił informacje 

odnośnie wydarzeń, które miały miejsce w okresie międzysesyjnym. 

Radna Sejmiku Województwa Lubuskiego Anna Chinalska na wstępie podziękowała radnym za 

udział w Święcie Karpia w Osiecznicy. Następnie przypomniała, iż w Województwie Lubuskim w 

ramach Programu Kolej Plus miało ruszyć 7 projektów. Ostatecznie zgłoszono tylko dwa projekty 

dotyczące połączeń na trasach Lubsko-Bieniów i Skwierzyna-Wierzbno. Nie rekomendowano linii 358 

Czerwieńsk-Gubin. Radna złożyła zapytanie odnośnie kosztu rewitalizacji trasy na odcinkach Lubsko-

Bieniów i Skwierzyna-Wierzbno i jaki ma być wkład własny samorządów leżących przy liniach. 

Zapytała, dlaczego nie rekomendowano realizacji zadania na linii 358, jakie są szanse na 

uruchomienie połączenia kolejowego pasażerskiego z Zielonej Góry do Gubina i w jakim terminie. 

Odpowiedziano, iż dokonano selekcji pod względem realnych możliwości realizacji inwestycji. Wkład 

własny samorządów wynosi 15%. W przypadku linii 358 koszty planowania wyniosłyby 17 mln zł, z 

czego połowę zapłaciłby Urząd Marszałkowski, a pozostałych 6 samorządów po 1,5 mln zł. W etapie 

realizacji także mógłby być wymagany wkład własny w wysokości 15%. Samorządy realizują coraz 

więcej zadań, bez dodatkowego finansowania. Nie stać ich na wydatkowanie takich środków. Dodała, 

iż w przyszłym roku w weekendy na tej trasie planowane jest uruchomienie szynobusu. Urząd 

Marszałkowski poinformował PLK S.A. PKP w celu dokonania odpowiednich prac na stacjach i 

przystankach wyłączonych obecnie z użytkowania. Radna wystąpiła do GDDKiA o remont, a nie 

wyłączanie z użytkowania, chodnika prowadzącego od ronda pod górę, przy ulicy Poznańskiej. 

Ponadto złożyła wniosek o ustawienie fotoradaru w miejscowości Brzózka. Zwrócili się o to 
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mieszkańcy. Na ostatniej sesji Sejmiku Radna przekazała Kuratorowi Oświaty problemy związane z 

brakiem kadry oświatowej, pielęgniarek w szkołach, dojazdami do szkół.     

Radna Kazimiera Potocka zapytała, czy toczyła się jakaś dyskusja odnośnie wybudowania w 

Marszowie spalarni odpadów. Poprosiła, aby poruszyć ten temat. 

Radna Sejmiku Województwa Lubuskiego Anna Chinalska powiedziała, że w planie rozwoju 

województwa jest zaplanowana budowa spalarni odpadów w północnej części województwa, w rejonie 

Gorzowa. W Wojewódzkim Planie Gospodarki Odpadami zapisano budowę w Powiecie Krośnieńskim 

Regionalnej Instalacji Przetwarzania Odpadów Komunalnych. Na wrześniowej sesji Sejmiku miała 

rozpocząć się dyskusja odnośnie Wojewódzkiego Planu i kolejnych inwestycji. Radni zgłosili jednak 

uwagi, wątpliwości i temat został wycofany. Radna postara się uzyskać informacje i przekaże je na 

kolejnym posiedzeniu. 

Radna Grażyna Myśliwiec powiedziała, że w 2019 roku wystąpiła do GDDKiA z wnioskiem o 

ustawienie fotoradaru w Brzózce. Uzyskała wówczas odpowiedź, że zajmą się sprawą. Niestety od 

tego czasu nic się nie wydarzyło.             

 

Do pkt. 5 

Radny Bartosz Zaborowicz poprosił o sprawdzenie możliwości wyznaczenia na parkingach 

gminnych miejsc dla ambulansów.  

Sprawozdania z działalności międzysesyjnej stałych Komisji Rady Miejskiej przedłożyli: Radna 

Danuta Cierpisz – Przewodnicząca Komisji Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej, 

Radny Bartosz Zaborowicz – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Radna 

Dorota Kwapisiewicz – Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych. 

 

Do pkt. 6 

Na wstępie Burmistrz Marek Cebula odniósł się do wypowiedzi Radnej Chinalskiej. Powiedział, że 

przy okazji uchwalania Wojewódzkiego Planu Gospodarki Odpadami w województwie zaplanowano 

jedną spalarnie odpadów. Strumień odpadów mógłby być niewystarczający dla kolejnej tego typu 

instalacji. Trwały dyskusje nad inną, bardziej centralną lokalizacją spalarni w województwie, jednak 

były protesty mieszkańców. Zapytał Radną o zapowiadane prace remontowe na drodze nr 276 w 

kierunku Świebodzina. Następnie przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. Dokument 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

Radny Bartosz Zaborowicz wniósł o przestawienie znaku informującego o zamknięciu chodnika 

bliżej przejścia dla pieszych z wyłączeniem mieszkańców jednej nieruchomości. W tej chwili ludzie 

idący pod górkę muszą się cofać do przejścia dla pieszych kilkadziesiąt metrów.  

 

Do pkt. 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski poinformował, iż Informacja z 

wykonania budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za I półrocze 2021 r. była szczegółowa przedstawiona 

przez Panią Skarbnik na wspólnym posiedzeniu Rady Miejskiej. Zapytał, czy są jeszcze pytania bądź 

wnioski. 

Nie zgłoszono wniosków ani zapytań. 
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 W tym miejscu Przewodniczący ogłosił 10 min. przerwy. 

 

Do pkt. 8 

1) Projekt nr 3 uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2021 r. przedstawiła Skarbnik Gminy Ilona Ogiba. Wyjaśniła, iż zmiana dotyczy 

projektu budowy drogi Chyże-Gostchorze. Zadanie ma być realizowane w latach 2021-2022. 

Szczegółowo omówiła konsekwencje zmian.  

Radna Ewa Klepczyńska wyraziła nadzieję, że zadanie zostanie wykonane.   

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba dodała, że obecnie zadanie jest zaplanowane do realizacji ze środków 

pochodzących z budżetu gminy. Z chwilą podpisania umowy o dofinansowanie zostanie 

przeprojektowane.  

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXVIII/299/21 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2021 r. 

 

2) Projekt nr 3 uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2021-2030. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXVIII/300/21 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2021-2030. 

 

3) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie poboru w drodze inkasa podatku rolnego, leśnego 

i od nieruchomości od osób fizycznych oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso. 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXVIII/301/21 zmieniającą uchwałę w sprawie poboru w drodze inkasa podatku rolnego, 

leśnego i od nieruchomości od osób fizycznych oraz określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

 

4) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Krosno 

Odrzańskie opłaty targowej, ustalenia jej wysokości, sposobu poboru oraz określenia inkasentów i ich 

wynagrodzenia. 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXVIII/302/21 w sprawie zmiany uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy 

Krosno Odrzańskie opłaty targowej, ustalenia jej wysokości, sposobu poboru oraz określenia 

inkasentów i ich wynagrodzenia. 

 

5) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego spółki 

Krośnieńskie Przedsiębiorstwo Wodociągowo – Komunalne Sp. z o. o. w Krośnie Odrzańskim oraz 

zmianę umowy tej spółki. 
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Radny Bartosz Zaborowicz powiedział, że celem jest remont sieci wodociągowej z rur azbestowo-

cementowych. Na terenie gminy jest ich już tylko 0,7%. Jest to duży sukces. Podziękował za 

zauważenie możliwości wymiany sieci, przy okazji remontu ulicy Kościuszki.     

Burmistrz Marek Cebula przypomniał, iż podobne łączenie remontów miało miejsce na ulicy 

Chrobrego, przy okazji remontu mostu Elizy. Chcemy wymieniać starą infrastrukturę, aby w przypadku 

awarii nie niszczyć nowej nawierzchni. Często wymaga to jednak wygospodarowania środków, które 

nie były zaplanowane.   

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXVIII/303/21 w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego spółki 

Krośnieńskie Przedsiębiorstwo Wodociągowo – Komunalne Sp. z o. o. w Krośnie Odrzańskim 

oraz zmianę umowy tej spółki. 

 

6) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Krosno Odrzańskie. 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXVIII/304/21 zmieniającą uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w 

skład mieszkaniowego zasobu Gminy Krosno Odrzańskie. 

 

7) Projekt uchwały w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości gruntowej 

zabudowanej budynkiem gospodarczym, stanowiącej własność Gminy Krosno Odrzańskie. 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXVIII/305/21 w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości gruntowej 

zabudowanej budynkiem gospodarczym, stanowiącej własność Gminy Krosno Odrzańskie. 

 

8) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych 

wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej, zbywanych na rzecz najemców. 

Radna Grażyna Myśliwiec powiedziała, że po analizie chciałaby zaproponować inny procent 

bonifikaty. W przypadku mieszkań na ulicy Poznańskiej byłoby to 40%, natomiast w przypadku ulicy 

Podgórnej – 50%. Stwierdziła, iż lokale na ulicy Poznańskiej znajdują się w wyremontowanych 

budynkach, w dogodnej lokalizacji. Wycena została wykonana 9 miesięcy temu. Obecnie wartość jest 

dużo wyższa. Nie są to ostatnie mieszkania w tych budynkach, należące do gminy. Jeśli najemcy 

wystąpili z wnioskami na wykup, to stać ich na to.    

Radny Bartosz Zaborowicz powiedział, że być może faktycznie wycena nie jest aktualna, jednak 

każdy lokal generuje dla gminy koszty. W przypadku zaostrzenia wymogów związanych z wykupem, 

być może osoby zainteresowane zrezygnują. Wcześniej sprzedawano mieszkania z 90% bonifikatą. 

Obecnie proponujemy od 50 do 70%.  

Radna Dorota Kwapisiewicz przychyliła się do propozycji Radnej Myśliwiec. Przez okres 9 miesięcy 

wartość mieszkań znacznie wzrosła. Zaproponowane przez Radną Myśliwiec bonifikaty są 

wystarczające.  

Radna Danuta Cierpisz poparła propozycję Radnej Myśliwiec. Gmina powinna dążyć do sprzedaży 

mieszkań, ale w innej części miasta. W tym przypadku chodzi o dwa mieszkania w centrum miasta, w 

nowych budynkach.   
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Radny Artur Kozakiewicz przychylił się do wypowiedzi Radnego Zaborowicza. Stwierdził, że wiele 

budynków dopiero w rękach prywatnych zostało wyremontowanych. Poprzednio przyznawane 

bonifikaty były o wiele korzystniejsze dla mieszkańców. Ponadto wyceny wszystkich mieszkań także 

były wcześniejsze. Jest to ukłon w stronę mieszkańców, ale gmina także na tym korzysta, ponieważ 

będą oni pokrywać koszty utrzymania tego mienia.  

Radna Ewa Klepczyńska poparła Radną Myśliwiec, Radną Kwapisiewicz oraz Radną Cierpisz.  

Radny Krystian Forster zaproponował zakończenie dyskusji i przejście do głosowania nad 

przedłożonym projektem uchwały. 

Radna Grażyna Myśliwiec złożyła wniosek o zmianę zaproponowanych bonifikat.  

W tym miejscu Przewodniczący ogłosił 5 min. przerwy. 

Radny Piotr Garczyński stwierdził, że wniosek nie ma racji bytu. Będzie głosował przeciwko. 

Przedłożony przez Burmistrza projekt uchwały jest prawidłowy i zagłosuje za.       

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 7 głosami „przeciw”, przy 6 głosach „za” (Radna 

Danuta Cierpisz, Radny Leszek Fijałkowski, Radna Ewa Klepczyńska, Radna Dorota 

Kwapisiewicz, Radna Grażyna Myśliwiec, Radna Kazimiera Potocka) i 1 głosie „wstrzymującym 

się” (Radny Tomasz Rogowski) odrzuciła wniosek o zmianę treści kolumny 10 paragrafu 1, w 

wierszu 2 z 50 na 40, w wierszu 3 z 50 na 40 oraz w wierszu 4 z 70 na 60. 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 9 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” (Radna 

Grażyna Myśliwiec) i 4 głosach „wstrzymujących się” (Radna Danuta Cierpisz, Radna Dorota 

Kwapisiewicz, Radna Kazimiera Potocka, Radny Tomasz Rogowski) podjęła uchwałę nr 

XXXVIII/306/21 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych 

wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej, zbywanych na rzecz najemców. 

 

9) Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania Powiatowi Krośnieńskiemu odcinka sieci 

kanalizacji deszczowej w ul. Kościuszki w Krośnie Odrzańskim. 

Burmistrz Marek Cebula powiedział, że na terenie gminy są różni zarządcy terenów. Na ulicy 

Kościuszki udało się rozdzielić kanalizację deszczową od sanitarnej. Kanalizacja deszczowa w tym 

miejscu służy już tylko Powiatowi w celu odwodnienia drogi. Wcześniej był do niej podłączony jeden z 

mieszkańców. Udało się to zmienić i w tej chwili jest okazja, aby tę kwestię uregulować. Następnie 

nawiązał do ścieżki rowerowej do Łochowic i problemów, jakie byłyby gdyby została przekazana przez 

Nadleśnictwo odcinkami gminie i powiatowi.         

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXVIII/307/21 w sprawie nieodpłatnego przekazania Powiatowi Krośnieńskiemu odcinka 

sieci kanalizacji deszczowej w ul. Kościuszki w Krośnie Odrzańskim 

 

Do pkt. 9 

Radna Kazimiera Potocka wyraziła nadzieję, iż w przyszłorocznym budżecie znajdą się środki na 

remont parkingu przy ulicy Kościuszki, naprzeciwko cmentarza. Poprosiła, aby przed 1 listopada 

chociaż wyrównać największe ubytki. 

W imieniu mieszkanek złożyła wyrazy uznania i podziękowania dla Pana Tomasza Miechowicza za 

organizację wakacyjnych koncertów na promenadzie. Poproszono także o kontynuację wydarzeń.  
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Podziękowała mieszkańcom, którzy oddają swoje książki do Medateki. Znajdują one swoje miejsce w 

świetlicach wiejskich. Zaproponowała stworzenie listy osób i złożenie oficjalnych podziękowań. 

Radny Bartosz Zaborowicz poinformował, iż planuje wystosowanie wniosku o ustawienie fotoradaru 

na ulicy Poznańskiej, w okolicach górki. Zostanie on przesłany Radnej Chinalskiej i przedstawiony w 

Sejmiku. Samochody jeżdżą niebezpiecznie, z dużą prędkością. Zachęcił do poparcia tej inicjatywy. 

Radna Ewa Klepczyńska złożyła podziękowania dla Radnej Grażyny Myśliwiec, Sołtysa Nowego 

Raduszca Adama Pacera, Pana Tomasza Miechowicza, Nadleśnictwa Brzózka za organizację 

pierwszego Festynu Grzybobraniowego w Nowym Raduszcu. Dodała, iż takich imprez powinno być 

więcej.  

W imieniu mieszkanki podziękowała Burmistrzowi, władzom gminy za obecny wygląd Parku 

Tysiąclecia. 

Zachęciła do szczepień. Zachodnie Centrum Medyczne jest przygotowane do podawania trzeciej 

dawki szczepionki.  

Burmistrz Marek Cebula dodał, iż szczepienie trzecią dawka może się odbyć po pół roku od 

ostatniego szczepienia.  

W kwestii parkingu naprzeciwko cmentarza Burmistrz wyjaśnił, iż nie należy on do gminy, ale jest 

własnością Polskiego Związku Działkowców. Decyzja o przekazaniu terenu gminie musiałaby być 

podjęta chyba przez władze centralne związku. Dodał, iż Polski Związek Działkowców zwracał się 

wielokrotnie z prośbą o remont domu działkowców. Ten majątek należy do organizacji.  

Radna Grażyna Myśliwiec zgłosiła potrzebę wyrównania nierówności na parkingu pomiędzy Orange 

a Tercetem. Przypomniała, iż pytała, czy na przepuście na drodze pomiędzy Krosnem a Starym 

Raduszcem będzie zasuwa. Podziękowała za docenienie organizacji festynu w Nowym Raduszcu.   

Burmistrz Marek Cebula odpowiedział, że przepust ma mieć zasuwę. Następnie poinformował, iż 

teren za Orange należy do gminy. Nie można tam wykonać parkingu, ze względu na odległości od 

okien. Można byłoby go utwardzić, jednak w budżecie brakuje środków. Parking służy głównie 

klientom Tercetu i Orange. Właściciel Tercetu wynajmuje swój parking na paczkomat, stragany, budkę 

z lodami, a oczekuje, że gmina na swoim terenie wybuduje parking, który będzie mu służył. Dodał, że 

temat zagospodarowania centrum miasta należy poruszyć na posiedzeniu Komisji Porządku 

Publicznego i Infrastruktury Komunalnej.       

Radna Kazimiera Potocka przypomniała, iż 4 września przypadała 100 rocznica powołania 

Ogólnopolskiego Głównego Związku Straży Pożarnych Rzeczypospolitej Polskiej, zrzeszającej 

Ochotnicze Straże Pożarne. Złożyła gratulacje wszystkim strażakom.  

Poinformowała, iż 6 września Mediateka w ramach Narodowego Czytania zorganizowała wyświetlenie 

filmu Moralność Pani Dulskiej. Wyraziła uznanie za nowatorską formę tej akcji. 

Złożyła życzenia z okazji Dnia Chłopaka. 
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Do pkt. 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski o godzinie 11.55 stwierdził: „zamykam obrady  

XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano –  

 

                                                                         PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ 

                                                                                             Tomasz Rogowski 

 

Protokółowała:                                                                                                            

Monika Karwowska-Pawłowska 

Starszy Inspektor w Wydz. Organizacyjnym 


